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Od zveřejnění posledního článku uběhly dva měsíce, během kterých se nám podařilo opět
vylepšit veřejné dětské hřiště mezi školkou a tělocvičnou. Pan Kormunda na vlastní náklady
dovezl a doplnil písek do pískoviště, pan Vejvoda opravil nátěry herních prvků a doplnil nátěr
v místech, kde ještě chyběl – to vše v režii loňských prací. Oběma za to děkujeme. Dále
mockrát děkujeme za poskytnutí kvalitní zeminy na doplnění ploch před zatravněním, a to firmě
TOP UMWELT, zastoupené panem Z. Chlaněm. Zasetá tráva se konečně zazelenala, a to
nejen díky dešťům, které konečně vystřídaly období sucha, ale i díky pravidelnému zalévání,
které nám umožnilo vedení ZŠ a MŠ - děkujeme. A v neposlední řadě děkujeme panu Holinkovi
za vyrobení krásné nástěnky, kam jsme umístili potřebné informace o hřišti a kde budete
nacházet i aktuální pozvánky na naše akce. 

  

 

  

 

      

Dík patří i šikovným tatínkům, kteří nástěnku zabetonovali do země a kteří se ještě chystají na
zabetonování sloupků u spodního oplocení. Tentokrát je náš článek ve znamení díků a za to
jsme opravdu moc rádi. Je vidět, že se najdou v naší obci lidé, kteří chtějí pomoci dobré věci.
Ještě nám chybí dodělat přístupovou cestičku na hřiště ze zatravňovacích tvárnic, které jsou již
zakoupené. Vzhledem k tomu, že to je práce časově náročnější a je třeba ji udělat nejlépe
najednou, aby hřiště nemuselo mít delší dobu omezen přístup, zvažujeme oslovit nějakou firmu
či živnostníky ve stavebním oboru, kteří by práci udělali. Samozřejmě finančně to bude
náročnější výdaj, ale vlastními silami na všechno nestačíme. Víte-li o někom šikovném, kdo by
se toho ujal i za výhodnějších finančních podmínek pro nás, budeme rádi za tip.

  

 

  

Vedle úprav na stávajícím hřišti stále pracujeme i na projektu nových herních prvků pro větší
děti. Ve škole proběhla anketa o herní prvek a nejvíce hlasů dostal soubor dvou prvků: lanovka
a lezecká stěna. Pro tyto prvky v současné době vypracováváme projekt a budeme žádat o
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stavební povolení, abychom díky tomu mohli žádat o finanční dotace a granty – bez těch to
bohužel nepůjde. Celkové náklady na realizaci projektu se pohybují kolem 400.000 Kč. Pořízení
nového herního prvku na stávající hřiště – kolotoč sedací – by stálo 55.000 Kč. O veškerých
plánech a záměrech ve zlepšování naší obce jsme informovali rodiče na dětském dnu – každý
příchozí dostal letáček s aktuálními informacemi a byla zde nástěnka s fotografiemi vybraných
herních prvků vč. možností, jak lze přispět na jejich realizaci. Proto ještě znovu apelujeme na
všechny – rodiče, prarodiče, místní firmy a OSVČ – zda by byl někdo ochoten přispět a pomoci
tak zpříjemnit dětem jejich pobyt venku. Věříme ve vaši pomoc a podporu!
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